
Udenrigsudvalget

Til: Udenrigsministeren

Dato: 8. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

URU alm. del

Spørgsmål 64
Kan ministeren medgive, at drøftelserne i EU på møderne hen over somme-
ren har omhandlet frivillig fordeling af hhv. 40.000 asylansøgere og 20.000
kvoteflygtninge blandt EU's medlemslande - og at ingen fordelingsnøgle har
været i brug for at afgøre, hvor mange hvert medlemsland burde tage? Og –
hvis dette er tilfældet - kan ministeren da forklare, hvordan det giver mening i
den kontekst at sige, at "Danmark vil tage flere flygtninge end krævet" - sådan
som Ritzau-artiklen citerer udenrigsministeren for i overskriften. Der henvises
til artiklen: "Kristian Jensen vil tage flere flygtninge end krævet", Ritzau d. 28.
august 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader
næstformand
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